

Presidium

(22495\.....)

Kort verslag

Datum : dinsdag 14 maart 2017
Tijd : 20.00 uur
Plaats : burgemeesterskamer gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : dhr. H.H. de Vries (waarnemend burgemeester), dhr. J.G. van Maanen (SGP), mw. P. van Kuilenburg (GBN), dhr. drs. E.J. van Tellingen (VN), dhr. drs. S.L.T.A.J. Nouwens (VVD), dhr. A.C. Hakkert (CDA), dhr. R. van de Wardt (PvdA) en dhr. K.G. Steenbergen (raadsgriffier).

Afwezig : mw. H.B. Challik (PvdA).

Nr.	Omschrijving agendapunt
1.	Opening
	De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Er is een bericht van verhindering binnengekomen van mevrouw Challik (PvdA).
2.	Vaststelling agenda
	<i>De agenda is ongewijzigd vastgesteld.</i>
3.	Verslag van de vergadering van 2 februari 2017, inclusief actielijst
Afspraak	<u>Naar aanleiding van:</u> De raadsgriffier merkt op dat hij de mogelijkheid zou uitzoeken voor permanente vervanging van mevrouw Challik (PvdA) door de heer Van de Wardt in het Presidium. Hiervoor verwijst hij naar de informatie die hij in het RIS heeft gemeld. <i>De leden van het Presidium zijn unaniem van mening dat het Reglement van Orde hiervoor niet hoeft te worden aangepast, ondanks het feit dat de invulling op deze manier niet helemaal conform de vereisten zijn zoals bedoeld met artikel 2.</i>
	<i>Het verslag is ongewijzigd vastgesteld en de Actielijst wordt geactualiseerd!</i>
4.	Ingekomen stukken en mededelingen
	<u>Ingekomen stukken</u> <ul style="list-style-type: none">• <u>Email Regio Rivierenland</u>: ontsluiting vergaderstukken Regio via Notubox van Notubiz<ul style="list-style-type: none">◦ voor kennisgeving aannemen. We wachten op nieuwe gemeente en dan bezien met welk RIS we dan gaan werken en hoe zich die verhoudt tegen het aanbod van Notubiz (via de Regio). <u>Mededelingen</u> <ul style="list-style-type: none">• <u>Afscheid Piet Wanrooij</u>: besproken is op welke wijze de raad daaraan invulling geeft op donderdag 16 maart 2017 tegen het einde v.d. vergadering.

Presidium

<p>Afspraak/ actie</p> <p>Toezegging</p> <p>Actie</p>	<ul style="list-style-type: none"> • <u>Moties en/of Amendementen GNL-besluitvorming</u>: verzocht wordt om de in te dienen Moties en/of Amendementen op de GNL- besluitvorming op 16 maart 2017 vooraf aan elkaar kenbaar te maken. <ul style="list-style-type: none"> ◦ De heer Van Tellingen geeft aan dat zijn fractie al een Motie kenbaar heeft gemaakt bij de andere fractievoorzitters, met het verzoek om deze mee in te dienen. Deze Motie zal ook in Geldermalsen (D'66) en Lingewaal (CU) worden ingediend. ◦ De raadsgriffier zegt toe de Motie woensdagmorgen wat te structureren. ◦ De heer Van de Wardt meldt dat de fracties van de PvdA in de GNL-gemeenten ook een motie aan het voorbereiden zijn, die uit 2 onderwerpen zal bestaan, waarvan eentje aansluit bij de gevraagde woningbouw in de dorpen. ◦ De overige fractievoorzitters zeggen voorstander te zijn om zoveel mogelijk met een gezamenlijke Motie te komen over een onderwerp. • <u>Overlijden oud-wethouder Koedam</u>: de voorzitter zal daarbij even kort stilstaan in de vergadering van 16 maart 2017.
5.	Conceptplanning raadcyclus 2017-03, versie 2 maart 2017
	<p><u>Concept-planning</u>:</p> <ul style="list-style-type: none"> • alle raadsvoorstellen zijn bij de Griffie binnen voor behandeling in deze cyclus. • Ook kan alvast de agenda voor de Beeldvormende vergadering van 11 april 2017 in het RIS worden opgenomen. • Introductie “neerijnenlive.nl” pilot-digitaal-dorpsplein in 3 kernen zal direct na de opening in de besluitvormende raad van 30 maart 2017 worden geagendeerd.. • Bij de agendering begraafplaatsen is de verordening heffing en invordering lijkbezorgingsrechten 2016 losgekoppeld. De verordening zal in maart worden geagendeerd, terwijl de pilots en de overige onderdelen in de maanden daarna zullen worden geagendeerd. • Voorzitter bij de bijeenkomst van de raadadviesgroep Gebiedsvisie Varik-Heesselt. Het Presidium is unaniem van mening dat de Provincie hiervoor de voorzitter dient te leveren, zij zijn immers ook de initiator van de raadadviesgroep. Ook valt nog te denken aan wethouder Kool, immers worden wethouders wel vaker ingezet als voorzitter bij werkgroepen, zoals bijvoorbeeld Onderwijs en Sociaal Domein.
Actie	<i>Het Presidium kan zich vinden in de concept-agenda's en geeft de raadsgriffier opdracht om deze verder uit te werken!</i>
6.	Evaluatie & vooruitblik: raadcyclus 2017-02
	De raadcyclus is geëvalueerd en wellicht was het achteraf beter geweest om de raadsvoorstellen voor de openbare verlichting en wegenonderhoud eerst te agenderen in een Beeldvormende vergadering. Hiervoor is nu de Oordeelsvormende vergadering gebruikt, waarin inwoners geen inbreng konden hebben.

Presidium

Afspraak	<p><i>Afgesproken is dat de leden van het Presidium vaker de Bestuurlijke Agenda gaan agenderen in zijn vergadering, om vroegtijdig dat soort onderwerpen te signaleren voor de Beeldvorming.</i></p> <p>Ook maakte een enkeling de opmerking dat de Oordeelsvormende vergadering wel wat (te) losjes werd voorgezeten. Oppassen dat grapjes niet de overhand nemen.</p> <p>Over de Beeldvormende vergadering m.b.t. de hoogwaterveiligheid waren de meningen uiteenlopend, van een geslaagde avond tot nog niet duidelijk wat het besluitvormingstraject precies is.</p>
7.	Wat verder ter tafel komt
7.1	Mogelijkheden scholing (nieuwe) raadsleden
Afspraak	<p><i>Afgesproken is dat nieuwe raadsleden de mogelijkheid wordt geboden om zich te bekwamen in het raadslidmaatschap. Het initiatief daartoe ligt bij het nieuwe raadslid.</i></p>
7.2	Korte evaluatie traject GNL v.w.b. de betrokkenheid van de Raad alsmede inwoners
Toezegging	<p>De betrokkenheid van de raad bij het voortraject om te komen tot een herindelingsontwerp d.m.v. burgerparticipatie wordt door enkelen niet als zodanig ervaren. Raadsleden konden slechts aanwezig en mochten luisteren op de GNL-burgeravonden, waarin de besproken stellingen niet altijd even positief zijn ontvangen. Opvallend is wel, dat er betrekkelijk weinig weerstand is bij de inwoners binnen GNL m.b.t. de herindeling. Een enkeling binnen het Presidium vindt de opkomst van burgers wat tegenvallen. Ook is er onvoldoende gedaan met de inbreng vanuit sommige avonden (summier opgenomen of niet opgenomen in het herindelingsontwerp).</p> <p>De raadsledenavond GNL in het GeoFort wordt door velen als de beste ervaren.</p> <p>Hoeveel inwoners GNL weten de website “fusieGNL” te vinden en bezoeken deze? <i>Burgemeester De Vries zegt toe dat na te vragen.</i></p> <p>Verder wordt lovend gesproken over de communicatie vanuit de stuurgroep naar de inwoners toe. Er is professioneel gecommuniceerd. Ook heeft de stuurgroep een goed leesbaar product afgeleverd en is het goed dat er inloopavonden worden gehouden ter ondersteuning voor het indienen van (mogelijke) zienswijzen.</p> <p>Kortom, tevreden over het doorlopen proces tot nog toe. Binnen de 2^e fase (na 15 juni) wenst de raad meer betrokken te zijn bij de burgerparticipatie.</p>
7.3	Procedure afspraken Rondvraag
	De procedure is aangepast/aangevuld met de gevraagde informatie vanuit de fracties en besproken.

Presidium

Afspraak	<i>De fractievoorzitters kunnen zich vinden in de procedure afspraken Rondvraag in de Oordeelsvormende vergadering, met uitzondering van nummer 7. De mogelijkheid zal blijven om de rondvraag-vragen in de besluitenlijst op te nemen.</i>
7.4	Bestuurlijke Agenda 2017_3
Afspraak	<p>De aanvulling op de vorige Bestuurlijke Agenda is in het Presidium besproken.</p> <p>Er is een opmerking gemaakt voor opname van de bespreking (bijvoorbeeld middels Beeldvorming) van de voorkeursvarianten MIRT-verlenning. Ook al gaan wij als raad daar niet over qua besluitvorming, we willen wel onze portefeuillehouder richting meegeven naar de stuurgroep.</p> <p>Ook de planning van de raadadviesgroep op een woensdagavond in maart valt niet bij iedereen goed. Als donderdagavonden vol zijn, wordt in het vervolg alleen uitgeweken naar een dinsdagavond.</p> <p>De uitgangspunten vanuit de burgeravonden zou in maart geagendeerd zijn, doch staat niet op de planning. Net als bij het Veegplan zou het college dienen aan te geven wat de reden van de vertraging is. Neem hierin ook de evaluatie van die avonden mee!</p> <p><i>De Bestuurlijke Agenda_3 zal worden aangevuld met de voorbespreking van de voorkeursvarianten MIRT-verkenning in een Beeldvormende setting en kan daarna nog worden geagendeerd in de raadcyclus van maart.</i></p>
7.5	Opsomming bestaand beleid gemeente Neerijnen
	<p>Op verzoek van het Presidium en de Raad is inzicht gegeven in het lopende beleid binnen de gemeente Neerijnen.</p> <p><i>Het Presidium heeft hier kennis van genomen.</i></p>
7.6	Overzicht stukken “vertrouwelijk & geheimhouding”
Actie	<p>Er is een overzicht opgesteld van documenten waarop “vertrouwelijkheid en/of geheimhouding” rust. De vraag is OF die vertrouwelijkheid/geheimhouding nog dient te worden gehandhaafd.</p> <p><i>De raadsgriffier zal in een volgend Presidium een voorstel neerleggen over de genoemde 19 informatiebrieven vanuit het college waarop “vertrouwelijkheid of geheimhouding” rust. Daarna zullen de informatiebrieven waar de vertrouwelijkheid vanaf kan worden gehaald worden geclusterd geagendeerd in de cyclus van mei.</i></p>

Presidium

8.	Rondvraag
	<p><i>Van de rondvraag is in deze vergadering geen gebruik gemaakt.</i></p> <p>Burgemeester De Vries meldt nog dat er een brief is binnengekomen bij zowel college als raad, voor het oriënteren op de mogelijkheid tot het oprichten van een Ecodorp op het RTT-terrein Neerijnen. De initiatiefnemers zullen binnenkort een informatieavond houden voor omwonenden en raad- en commissieleden.</p>
9.	Sluiting
	<p>De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 21.50 uur.</p>

Vastgesteld in de vergadering van het Presidium d.d. 6 april 2017

De raadsgriffier,

De voorzitter,

K.G. Steenbergen

H.H. de Vries

Presidium

ACTIELIJST

Nr.	Activiteit	Wie	Startdatum	Afgedaan op
16-13	<i>Vluchtelingenopvang/-beleid</i> De reacties worden meegenomen naar het college. Zodra een plan van aanpak is opgesteld zal de raad weer worden geconsulteerd.	burgemeester	29-03-2016	
16-19	<i>Rondvraag</i> Verzoek om notitie in het Presidium te brengen. Ingebrachte notitie herschrijven naar aanleiding van de gemaakte opmerkingen. Voorstel tot wijziging procedure rondvraag/collegevragen wordt ter bespreking ingebracht bij de fracties.	Burgemeester/ raadsgriffier fractievoorzitter	01-06-2016 22-06-2016 20-09-2016	14-03-2017
16-23	<i>VNG-workshop “financiën voor raadsleden”</i> Besproken met griffiers van GL en deze hebben te kennen gegeven eerst de discussie en besluitvorming over GNL te willen afwachten binnen de 3 raden.	Raadsgriffier	25-08-2016 20-09-2016	
16-30	<i>Opstellen lijst “vertrouwelijke stukken”</i> Een lijst met documenten waarop de “vertrouwelijkheid” nog van toepassing is.	Management-team	08-11-2016	14-03-2017
16-32	<i>Rekenkamer GNL</i> In overleg treden met Geldermalsen en Lingewaal om te komen tot 1 rekenkamer GNL. Wordt meegenomen in de aanloop naar een nieuwe gemeente.	Raadsgriffier	20-12-2016 14-03-2017	

Presidium

16-33	<i>Overzicht vastgesteld beleid</i> Informatienota met een overzicht van het vastgestelde beleid in Neerijnen aan de raad- en commissieleden verstrekken medio half januari 2017	Burgemeester	20-12-2016	14-03-2017
2017				
17-01	<i>Structurele vervanging fractievoorzitter in het Presidium</i> uitzoeken: of het juridisch mogelijk is om het Reglement van Orde hiervoor te wijzigen.	Raadsgriffier	02-02-2017	14-03-2017
17-02	<i>Bestuurlijke Agenda</i> Zal minimaal eens per kwartaal worden geagendeerd in het Presidium.	Burgemeester/ raadsgriffier	14-03-2017	
17-03	<i>Bezoekersaantallen website FusieGNL</i> Navraag doen naar de bezoekersaantallen.	Burgemeester	14-03-2017	
17-04	<i>Stukken vertrouwelijk en geheimhouding</i> De documenten beoordelen en een voorstel tot afdoening neerleggen in het Presidium.	Raadsgriffier	14-03-2017	
17-05				